

DEUTSCH SIEHE UNTEN

30 August 2024

Health update

Some of you have asked themselves or me what is going on. It is varied.

First things first: I am currently experiencing a calming and strength-building phase! This started after a homeopathic dose. Sometimes ONE dose of the right remedy can do a "miracle". It has been stabilizing for two weeks now. 🙏💖

Several 2-6 day hospital stays in August were instructive and also exhausting. Overall, the doctors' diagnostic tools helped to clarify things for us, even if their diagnoses and treatment methods did not correspond to a holistic view.

The removal of the gallbladder in June was a necessary, simple and successful procedure. What is still causing complications are the after-effects of the pancreatitis in April. It is very likely that another procedure will have to be performed soon to avoid recurrence of other, bigger complications.

Through the valuable help of doctor/homeopath and HP friends in Germany and the knowledge and wisdom of Tibetan Pulsing, Sudeva and I succeed with mindfulness, contemplation, and through grace and blessed timing, to track down the deeper causes. The process includes clearing programmed personal burdens, trauma, past life and legacy from the ancestral lineage and reaches into the impersonal, collective level.

None of it is life threatening, but it is high maintenance. Adima is being renewed all around – in order to be of even better service afterwards! Your participation helps to get through the TÜV 🙏💖

30 August 2024

Update zur Gesundheit

Einige von euch haben sich oder mich gefragt, was denn nun los sei. Es ist abwechslungsreich.

Das Wichtigste zuerst: Zur Zeit erlebe ich eine beruhigende und Kraft aufbauende Phase! Dies begann nach einer homöopathischen Gabe. Manchmal kann EINE Gabe des richtigen Mittels quasi ein "Wunder tun." Seit zwei Wochen stabilisiert es. 🙏💖

Mehrere 2-6 tägige Krankenhaus Aufenthalte im August waren in vieler Hinsicht lehrreich und auch anstrengend. Die Ärzte haben insgesamt durch ihre diagnostischen Mittel geholfen, für uns Klarheit zu schaffen, auch wenn sie mit ihren Diagnosen und Behandlungsweisen holistischer Sicht nicht entsprechen.

Die Entfernung der Gallenblase im Juni war eine notwendige, einfache und erfolgreiche Prozedur. Was noch immer Komplikationen auslöst sind die Nachwirkungen der Pankreatitis im April. Es ist sehr wahrscheinlich, dass bald ein weiterer Eingriff durchgeführt werden muss, um Wiederholung grösserer Komplikationen zu vermeiden.

Durch die wertvolle Hilfe von befreundeten Ärzten/Homöopath und HP in Deutschland und das Wissen des Tibetan Pulsing sind Sudeva und ich mit Achtsamkeit, Kontemplation, und durch Gnade und gesegnetem Timing den tieferen Ursachen auf der Spur. Der Prozess umfasst Klärung von programmierten Altlasten, Trauma, Past Life und Erbe aus der Ahnenlinie und reicht bis in die unpersönliche, kollektive Ebene.

Nichts davon ist lebensbedrohlich, aber pflegeintensiv. Adima wird rund erneuert – um danach noch besser dienlich zu sein! Euer Anteilnehmen hilft, durch den TÜV zu kommen 😊🙏